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Zápis č. 9/2022 a usnesení č. 46/2022, č. 47/2022 a č. 48/2022 
ze zasedání Zastupitelstva obce Radimovice u Tábora, 

konaného dne 4. prosince 2022, od 18:00 hodin. 
 
 

1. Zahájení 
  
Zasedání Zastupitelstva obce Radimovice u Tábora (dále též jako „zastupitelstvo“) bylo zahájeno v 
18:00 hodin starostou obce panem panem Pavlem Matyšem (dále jako „předsedající“). 
  
Předsedající schůze konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno v souladu s § 91 odst. 1 zákona č. 
128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), v platném znění. Informace podle § 93 odst. 1 zákona o obcích 
byla na úřední desce Obecního úřadu Radimovice u Tábora zveřejněna v souladu se zákonem po dobu 
nejméně 7 dní, a to od 24. listopadu 2022. Současně byla zveřejněna na „elektronické úřední desce“. 
  
Předsedající schůze dále z prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva konstatoval, že je přítomno 
sedm členů zastupitelstva (z celkového počtu všech sedmi členů zastupitelstva), takže zastupitelstvo je 
usnášeníschopné (§ 92 odst. 3 zákona o obcích). 
 
Přítomni: Václav Kořený, Jindřich Vavřík, Pavel Matyš, Jan Svoboda, Tomáš Fák, Jan Kadlec, Jaroslav 
Hála 
 
Předsedající v souladu s § 69 odst. 2 zákona o obcích vyzval přítomného člena zastupitelstva ke složení 
slibu. Před složením slibu předsedající upozornil, že odmítnutí složit slib nebo složení slibu s výhradou 
má za následek zánik mandátu (§ 55 zákona č. 491/2001 Sb., o volbách do zastupitelstev obcí a o změně 
některých zákonů, v platném znění). 
  
Složení slibu proběhlo tak, že pan Jaroslav Hála přečetl slib stanovený v § 69 odst. 2 zákona o obcích 
„Slibuji věrnost České republice. Slibuji na svou čest a svědomí, že svoji funkci budu vykonávat 
svědomitě, v zájmu obce Radimovice u Tábora a jejích občanů a řídit se Ústavou a zákony České 
republiky.“, a potvrdil složení slibu podpisem na připraveném archu.  
 

2. Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele 

Předsedající určil ověřovateli zápisu pana Tomáše Fáka a pana Jana Kadlece, zapisovatelem pana Jana 
Svobodu. 
 

3. Schválení programu 
  
Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou členům 
zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce. K návrhu programu nebyly 
vzneseny návrhy na doplnění. 
  
Navržený program: 
 
1. Zahájení 
2. Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele 
3. Schválení programu 
4. Kontrola zápisu ze zasedání zastupitelstva ze dne 30.10.2022 
5. Schválení inventarizační komise 
6. Schválení rozpočtových změn 
7. Schválení rozpočtu na rok 2023 
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8. Různé 
9. Diskuse 
10. Závěr 
 
Zastupitelstvo obce bere na vědomí navržený program. 
 
 

4. Kontrola zápisu ze zasedání zastupitelstva ze dne 30.10.2022 

  
Předsedající vyzval ke vznesení případných připomínek k výše uvedenému zápisu. Tento zápis byl po 
sepsání a kontrole ověřovateli zveřejněn na úřední desce dne 7. listopadu 2022. Ze strany zastupitelů 
nebyly vzneseny žádné připomínky.  
 
 

5. Schválení inventarizační komise 

 
Předsedající jmenoval předsedou inventarizační komise pana Tomáše Fáka, členy inventarizační 
komise pana Jaroslava Hálu a pana Václava Kořeného. 
 
 

6. Schválení rozpočtových změn 
 

Předsedající seznámil zastupitelstvo s detaily návrhu rozpočtového opatření č. 7/2022. 
 
Návrh usnesení č. 46/2022:  
 

Zastupitelstvo obce Radimovice u Tábora schvaluje návrh rozpočtového opatření č. 7/2022 ze 
dne 2.12.2022 
 

Výsledek: pro 7, proti 0, zdrželi se 0.  
 
Usnesení č. 46/2022 bylo schváleno.  
 
 

7. Schválení rozpočtu na rok 2023 

Zastupitelstvo projednalo návrh rozpočtu obce Radimovice u Tábora pro rok 2023, ze strany 
zastupitelů nebyly navrhovány žádné úpravy.  

Návrh usnesení č. 47/2022:  

Zastupitelstvo obce Radimovice u Tábora schvaluje rozpočet obce pro rok 2023 v paragrafovém 
členění s příjmy 1.393.400,- Kč a výdaji ve výši 1.781.977,- Kč jako schodkový a bude kryt zapojením 
výsledku hospodaření ve výši 388.577,- Kč.  

Výsledek: pro 7, proti 0, zdrželi se 0.  

Usnesení č. 47/2022 bylo schváleno.  
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8. Různé 

Odpady 
 
Zastupitel Jaroslav Hála vznesl připomínku k aktuálním termínům svozů tříděného odpadu. Po diskuzi 
zastupitelů pověřuje Zastupitelstvo starostu obce k prověření možnosti navýšení počtu svozů (ve 
spolupráci s okolními obcemi na stejné svozové trase) nebo navýšení počtu sběrných nádob. 
 
Náklady na veřejnou zeleň za rok 2022 
 
Zastupitel Jindřich Vavřík v souvislosti s předloženým návrhem rozpočtu obce na rok 2023 vznesl dotaz 
na detail účtovaných nákladů v této položce rozpočtu. Ze strany starosty a místostarosty obce byl 
přislíben detail k této položce čerpání rozpočtu v roce 2022, který bude poptán u účetní obce. 
 
Dodatek ke Smlouvě o poskytnutí služeb v souvislosti nakládání s odpady a separovanými odpady 
 
Předsedající seznámil zastupitele se zněním dodatku č. 20 ke Smlouvě ze dne 1.9.1995 o poskytnutí 
služeb v oblasti nakládání s odpady a dodatku č. 11 ke Smlouvě ze dne 12.3.2012 o poskytnutí služeb 
v oblasti nakládání s odpady (separované odpady). Zastupitelé souhlasí s uzavřením předmětných 
dodatků. 
 
Žádost o finanční dar 
 
Předsedající seznámil zastupitele s žádostí Základní školy a mateřské školy a poskytovatele sociálních 
služeb, KAŇKA, o.p.s. o finanční dar. Žádné další žádosti obec v letošním roce doposud neobdržela. 

Návrh usnesení č. 48/2022:  

Zastupitelstvo obce Radimovice u Tábora schvaluje poskytnutí finančního daru Základní škole a 
mateřské škole a poskytovateli sociálních služeb, KAŇKA, o.p.s. ve výši 2.000 Kč. 

Výsledek: pro 7, proti 0, zdrželi se 0.  

Usnesení č. 48/2022 bylo schváleno.  

 
Info dotace 
 
Předsedající seznámil zastupitele se schváleným vyúčtováním dotace POV za rok 2022, program POV 
na rok 2023 zatím vypsán není. 
 
Plánovaný pronájem bytu v budově č.p. 18 
 
Předsedající informoval zastupitele o technickém stavu a vybavení obecního bytu. Následně otevřel 
diskusi ohledně podmínek pronájmu. Po vzájemné diskuzi se zastupitelé shodli na oslovení realitní 
společnosti, se kterou bude mimo jiné projednáno i běžné znění obdobných nájemních smluv, které 
bude dále projednáno zastupitelstvem obce. 
 
 
SMS informování občanů obce 
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Pan Jan Svoboda vznesl připomínku některých občanů obce bez přístupu k internetu o jejich 
projeveném zájmu o zasílání důležitých zpráv z obce formou SMS. Do příštího zasedání zastupitelstva 
prověří možnosti této služby. 
 
Žádost o směrnice obce a další dokumenty 
 
Pan Jindřich Vavřík požádal o přístup k několika dokumentům souvisejících s vedením obce. 
Předsedající ho požádal o zaslání požadovaného seznamu dokumentů elektronickou formou, na 
základě tohoto seznamu budou dokumenty zaslány na emailovou adresu pana Vavříka. 
 
 

9. Diskuse 

Do diskuse se nikdo nepřihlásil. 
 

10. Závěr 

Předsedající poděkoval za účast a ukončil zasedání zastupitelstva v 19:30 hodin. 
  
 
    
Zápis byl vyhotoven 9. prosince 2022 
      
 
Zapisovatel: Jan Svoboda 
  
  
Ověřovatelé Tomáš Fák  ………………………………..  dne .............................. 
      
           Jan Kadlec   …………………………………  dne .............................. 
 
      
  
Starosta: Pavel Matyš   ………………………………… dne .............................. 
 
 
 

 

 

 

 

 

 


